
 
 

Protokół nr 7/11 
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbyło się w dniu 18 maja 2011 r. 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9.00. 
 Porządek posiedzenie był następujący :  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na VII Sesje Rady Miejskiej. 
3. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia komisji był następujący : 
Ad 1 
 Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad 2 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że otrzymano porządek sesji wraz z projektami 
uchwał. Zapytał czy są uwagi do projektów uchwał ?  
Zastępca Burmistrza – wyjaśniła, że w opłatach za przedszkola jest 50%. Od stycznia do 
kwietnia monitorowano przychody rodziców. Pracowano na podstawie starej uchwały rady. 
Za godzinny pobyt dziecka w przedszkolu jest stawka 3 złote. Przewidziana dotacja na 
przedszkola wynosi 3 mln 200 tyś złotych. W przedszkolach powiększono liczbę miejsce 
o 100.  
Przewodniczący Komisji – zapytał ile średnio wzrosła stawka opłaty ?  
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że jest przekroczony limit godzin. Wzrost nie będzie 
stanowić nawet 25%. Dużo złego zrobiła prasa. Na przedszkolach musielibyśmy mieć 5 mln 
50 tys złotych. Jest prawie 550 dzieci w przedszkolach i liczona jest pełna godzina pobytu 
dziecka.  
Komisja przegłosowała projekt uchwał : za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
Komisja nie wydała opinii. 
 
Następnym projektem uchwały jest projekt z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla 
Miasta Białogard w latach 2009 i 2010. 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że w powyższym temacie dzisiaj nie da odpowiedzi. 
Zleci przygotowanie jej na piśmie. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że gdy zamkniemy Krzywopłoty to pozostanie nam 
Wardyń.  
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że dopóki nie podpiszemy umowy jest jeszcze Koszalin i 
Wardyń. Decyzja będzie podjęta na podstawie obliczeń.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że miał być wyrok sądu w tej sprawie ale do tej pory 
go nie ma.  
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że umowy obowiązywały do końca roku. Czekamy na 
ostateczna decyzję Koszalina. Mają oni bowiem problem z uzyskaniem pozwolenia na 
spalarnię.  
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując : 
Za – 4 (jednogłośnie) 
 
 
 



 
 
Kolejnym projektem uchwały, który rozpatrywano był projekt raportu z wykonania Programu 
Ochrony Środowiska dla Miasta Białogard w latach 2009 i 2010. 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że współpraca z Ochrona Środowiska układa nam się 
bardzo dobrze. Powyższe zadania wynikają z ustaw, są wykonywane rzetelnie. Brakuje nam 
jedynie inwentaryzacji drzew.  
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując : 
Za – 4 (jednogłośnie) 
 
Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 
2011. O zabranie głosu poprosił skarbnika miasta.  
Skarbnik miasta – powiedziała, że 70,200 złotych stanowi zwiększenie budżetu. Ponadto są w 
wydatkach budżetowych przesunięcia między paragrafami.  
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując : 
Za – 4 (jednogłośnie) 
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że teraz jest komplet uchwał w sprawie nadania medalu 
w sprawie „Zasługi dla Miasta Białogardu’’. Zapytał czy są uwagi, jeśli nie ma to 
przystępujemy do głosowania.  
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując : 
Za – 4 (jednogłośnie) 

 
Ponieważ wpłynął projekt uchwały, który ma być wprowadzony do porządku sesji 
Przewodniczący Komisji powiedział, że trzeba go rozpatrzyć. Jest to projekt w sprawie 
upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie do 
prowadzenia postępowania w sprawach dotyczących świadczeń pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów. O przedstawienie projektu poprosił Zastępcę Burmistrza.  
Ona powiedziała, że uchwała wejdzie w życie w miesiącu wrześniu. W tym projekcie 
upoważnia się dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie do 
prowadzenia postępowania, w tym wydawania decyzji administracyjnych, w indywidualnych 
sprawach z zakresu administracji publicznej dotyczących przyznawania świadczeń pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów na podstawie ustawy z dani 7 września 
1991r. o systemie oświaty.  
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując : 
Za – 4 (jednogłośnie) 
 
 
 
Ad 3 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie Komisji zakończono o godz. 10.05.  
 
 
 
Protokółowała:         Przewodniczący Komisji : 
D. Holczewska - Szydłowska             Andrzej Adamczewski 
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